
Motion om långdragna sektionsmöten Johan Florbäck

Motion angående

långdragna sektionsmöten

Johan Florbäck

Bakgrund

Sektionsmöten tar för lång tid och många diskussioner som tas upp är i själva verket onödiga, och ofta
långrandiga.

Yrkande

Jag yrkar på:

att den första frågan som ska ställas innan diverse diskussioner, allmän utfrågning osv. är �Är det någon
som inte har bestämt sig?�. Om ingen svarar ja så går mötet vidare till röstning helt enkelt. Denna
fråga bör även tas upp minst var 5:e minut av mötesordförande.
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